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From Douma (Syria), after the November 13
attacks: stand with the oppressed against all
forms of extremism, terrorism and
aggression, solidarity with Paris
Monday 16 November 2015, by Collective / Multiple signers (Date first published: 14 November 2015).

From the city of Douma that suffered terrorisms from all shades, a siege, death and
genocide, the revolutionaries of Douma stand with the oppressed against all forms of
extremisms , terrorism and aggression

We are free humans and we will stay free humans wherever we stand

Douma

A Letter of Condolence From the People of Douma to the People of France and to the French
Government

14/11/2015

Douma City, Damascus country-side

First of all, we would like to express our sincere condolences to all families that have lost family
members. we, the civilians of Douma city and living under the siege opposed by Assad Regime,
condemn the terrorist attack that hit France yesterday. We condemn strongly targeting civilians in
France or in any other countries either by Daech or by other terrorist groups as well as state
terrorism carried out by some governments. We would like to remind you that we ,in Douma, have
lived and suffered, the organized terrorism of Assad Regime for five years now. Our children have
sometimes turned into pieces due to Regime bombs and so have some women and old men.

As civilians living in a besieged area and facing a genocide just because we asked for freedom,
democracy and to put an end to authoritarianism, we are reaching out firstly to the people of France,
and to all peoples who ask for peace and freedom so that we can help each other to put an end to
Assad Regime, the cause of the terrorism arising in our country and in this world.

We hope that we could help each other to make our World safer and more civilized.

من مدينة #دوما و التي تعرضت لإرهاب من كل الأنواع و الحصار و الموت و الإبادة , تقف مع كل مظلوم
ضد كل تطرف و إرهاب و عدوان
#باريس Paris# #فرنسا
نحن أحرار و سنبقى أحرار دائما نعرف أين نقف … #الغوطة_الشرقية

رسالة تعزية من أهالي مدينة دوما إلى الشعب الفرنسي و إلى الحكومة الفرنسية

مدينة دوما ريف دمشق
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.أولا وقبل كل شيء نعرب عن تعازينا الحارة للأسر الفرنسية التي فقدت أعزاء لها

نحن المدنيين المحاصرين في مدينة دوما في الغوطة الشرقية بريف دمشق ندين التفجيرات الإرهابية
المجرمة التي تعرضت لها الجمهورية الفرنسية ونستنكر بأشد عبارات الاستنكار استهداف المدنيين
فيها وفي أي مكان آخر في العالم من قبل تنظيم داعش أو أي من الجماعات الإرهابية الأخرى أو إرهاب
.الدولة الذي تمارسه بعض الحكومات

ونذكّر بأننا كمدنيين في مدينة دوما نعرف ونلامس بوجع الإرهاب المنظم الذي يمارسه علينا نظام
بشار الأسد ونعيش تحت وطئته منذ خمس سنوات وهو يقتل الأطفال والنساء الذين تحولهم طائراته
.الحربية إلى أشلاء

ومن موقعنا كمدنيين نعيش في هذه المنطقة المحاصرة والتي تتعرض للإبادة الجماعية لمجرد أنها
طالبت بالحرية والديمقراطية وإسقاط الاستبداد نمد أيدينا إلى جميع الشعوب المحبة للسلام
والحرية وعلى رأسها الشعب الفرنسي ليكون عونا لنا في الخلاص من إرهاب الأسد الذي كان البؤرة التي
.ولّدت الإرهاب في المنطقة والعالم لنبني معا عالما أكثر أمنا وتحضراً


